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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-05-25  
    

 Tid:  18:30  
    

 Plats:  Hugelsta  
    

 Närvarande:     
Per Lundquist   Från KoF  
Fredrik Lindblad   Daniel Silvborn 
Göran Hägg 
Joel Edving 
Tommy Jonsson 
 
Adjungerade 
Henrik Kyhlström 
Roger Svärd 
 
Valberedningen 
Mikael Jonsson 
Jane Hultqvist 
Lars Blomberg  
 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Per Lundqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Henrik Kyhlström 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från styrelsemöte 2020-05-07 godkändes och 
lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Knut var inte med på mötet och kunde inte rapportera något. 
Styrelsen säkerställer att de punkterna som ligger på Knut att de är lösta till 
kommande möte. 
 
Skjutbaneinstruktioner 
Inget att rapportera. Avvaktar svar från miljökontoret kring besked. 
 
Möte med Kultur och fritidsnämnden 
Joel och Per kommer att träffa dem i veckan. 
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Osäker vapenhantering 
Viss återkoppling har skett från Eskilstuna Skytteförening men det mesta av vår 
frågeställning kvarstår. 
Per har pratat med handläggande polis kring anmälan. 
 
 

5 BESLUT OCH PROJEKT     

Fyllandsmassor 
Markprov är tagna och inskickade, så fort det är klart så kan de börja köra. 
Så fort det är klart så kommer de att påbörja arbetet med bygga och utveckla H-
vallen. 
 
Projekt H-vallen  
FOEX har sagt nej till att använda Kjula grustag, då den är sluttäkt. 
KoF driver frågan vidare inom kommunen. 
 
Projekt skogsvallen  
Inget arbete bedrivs på den och ska inte påbörjas innan H-vallen är klar. 
  
Inskjutningsbanan 80 meter och övriga jaktbanor 
Daniel har fått informationen från polisen vad som krävs för att vall ska gå igenom 
en besiktning. Inget arbete kommer att göras i förväg. 
 
Göra i ordning gamla I- vallen 
Finns inga hinder för att göra i ordning den. 
 
Egenkontroll skjutbana 
inget att rapportera 
 
Jaktskytte 
Får till konsekvens att vissa inte kan skjuta upp då man inte får låna vapen pga 
rådande covid-19. 
Aktiviteten är fortsatt hög. 
 
Proposition till kommande årsmöte 
Styrelsen beslutade att föreslå en stadgeändring för att utöka styrelsen med två 
ledamöter. 
I kallelsen till årsmötet ska det framgå att det är max en person per förening och att 
respektive förening kan efterfråga om det finns intresserade av att jobba i 
valberedningen. 
 
Årsmöte 
Bjuda in Jörgen Hedberg från RFSISU och Bengt Gustafsson från EIS till 
kommande årsmöte. 
Michael Bjurshagen är tillfrågad om att vara årsmötesordförande. 
 
Städning paviljongen 
Informera alla som hyr Hugelsta att de måste städa efter sig. 
Detta skall också alla berörda föreningar få information om. 
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6 ÖVRIGT  

Inga övriga frågor fanns. 

  

 
7 NÄSTA MÖTE      

Styrelsemöte den 29 juni klockan 17:30, i stora paviljongen. 
 
Årsmötet är den 29 juni klockan 18:30 i Hugelsta i stora paviljongen. 
 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  

    
 
 
 

 Vid protokollet      Justeras  
  
  

 Joel Edving     Lennart Ekström  
  
Ordförande  
  
  

 Per Lundqvist 


